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• Izredna konferenca KO ZZB NOV
KO ZZB NOV Zadvor je imela konec februarja izredno

konferenco. Zakaj? Na redni letni volilni konferenci so bili
izvotjeni vsi organi KO in trije delegati za občinsko konferenco.
Toda občinska konferenca ZZB NOV je naši organizaciji po-
nudila še eno delegatsko mesto. No, za seslanek izredne konfe-
rence pa je bilo še nekaj drugih razlogov.

Na izredni konferenci je bil predlagan za četrtega delegata
sedanji predsednik naše občinske skupščine Marjan Moškrič,
kateremu poteče druga mandatna doba predsednikovanja.
Zdaj se bo, kol je obljubil, posvetil borčevski organizaciji.
Predlog zanj kot četrtega delegata v naši KO je bil na izredni
konferenci sprejet z aplavzom, izvolitev pa je bila le še gola
formalnost. Želimo mu veliko uspehov pri delu in da bi nas
uspešno zastopal.

Na izredni konferenci pa smo se ob polnoštevilni udeležbi
seznanili še z nekaterimi problemi na terenu, ki nam borcem ne
gredo v račun. Med političnim pregledom, ki ga je podal Stane
Keber, smo zvedeli za nekatere negativne pojave, ki so se na
našem terenu zgodili v zadnjem času in so tuji naši socialistični
samoupravni praksi. Gre za enostransko reševanje zadev pri
zazidalnih načrtih in za parole, ki se pojavljajo v zvezi sše neka-
terimi drugimi zadevami. V razpravi smo borci podčrtali, da
taki načini reševanja Ieškodijo našim samoupravnim odnosom.
Borci tak način reševanja problemov najostreje obsojamo in
menimo, da imamo za to vse potrebne samoupravne sociali-
stične načine, metode in sredstva, s katerimi po demokratični
samoupravni poti rešujemo take probleme. Člani so načeli tudi
problem odvoza smeti. S skrajnimi napori je bilo pred časom
komajda doseženo, da je bil tudi v naši K.S dosežen organiziran
odvoz smeti. Hiše so dobile smetnjake in stvar je potekala obo-
jestransko zadovoljivo. Zdaj pa so smetnjake pobrali in uvedli
plastične vrečke. To se je izkazalo za slabo, kajti naša KS je
kmečko — delavska, naša naselja nisozgrajena povsem strnje-
n o - V takem okolju živi tudi veliko psov in mačk, ki se zadnje
čase vse bolj razmnožujejo. Ponoči te živali vrečke trgajo,
smeti so razstresene okrog njih, nesnaga nam spet dela probie-
me. Obljubljajo nekakšne vozičke, toda kje jih dobiti? Borci so
menili, da je bil prejšnji način s smetnjaki najboljši, najustrez-
nejši in naj bi tak tudi ostal. Morda bi ga bilo potrebno le neko-
liko izpopolniti, nikakor pa ne spreminjati.

• Lep kulturni dogodek
Komisija za kulturo, OŠ Toneta Trtnika-Tomaža, dramatska

sekcija DPD Svobod in MPZ Svoboda Zadvor so v okviru slo-
venskega kulturnega praznika pripravili v dvorani zadružnega
doma lep kulturni večer. Čeprav je od prireditve že tninilo
nekaj časa, se vendarle ozrimo nanjo, saj nam je tako po svoji
zasnovi in izvedbi ostala za dolgo v spominu.

Začnimo kar s ceno: klasično proslavo z nastopajočimi na
odru je zamenjal krog, v katerem so bili izvajalci in obiskovalci.
To je dalo prireditvi poseben čar in omogočalo učinkovitejše
akustične efekte.

Enourni program je bil zelo bogat. Najprej je nastopil MPZ
Svoboda Zadvor pod vodstvom K. Kobala s Premrlovo Zdravi-
co. Nekaj misli o slovenskem kulturnem prazniku je podal
Marjan Moškrič, nato pa je dramatski koržek V. Zupančiča na-
stopil z odiomkom Jurčičevega Desetega brata o Krjavljevi že-
nitvi in presekanem hudiču. Izvajali so ga V. Zupančič, Pavle
Birk in Jani Omahen. S sočno in pristno govorico muljavske
okolice so bili originalni in nudiii občinstvu prijetno zabavo.
MPZ Svoboda Zadvor je nato nastopil še večkrat. Predstavil se
je s pesmimi F. Marolta Teče mi vodica, s koroško narodno So
še rož"ce v harflnu žavovale, Maroltovo Venci bejli in na kotTcu
z M. Vilharjevo Lipo. Marjan Moškrič je v program vtkal hu-
moresko iz svoje zbirke Iz žabje perspektive, in sicer Deveta
značilnost zime. Nastopili so tudi mladinci in mladinke ter
učenci OŠ Toneta Trgnika-Tomaža.

Beti Gasperšič je na klavirju izvajala skladbe J. Ph. kirnbegerja Vi-
vace, A. Diabellija Sonata 9 in Polko, Barbara Zupančič L. M. Ške-
jranca Božična in F. Schuberta Valse sentimentale, Tadeja Matos pa F.
Dandrievo l.es Cascades, M. Lipovška Pesem temnih oblakov in Scar-
letijevo Gavotto. Na klavirju in violončelu pa sta nastopili Ajda in Bar-
bara Zupančič z J. B. Brevala Sonata I in J. kuffnerjevo Polko. Mar-
janca Moškrič je recitrala svoje Pesmi brez naslova, učenci pa so brali
svoje izbrane spise na temo Dobro jutro, sosed.

Vsi obiskovalci smo bili prijelno presenečeni in zadovoljni s tako bo-
gatim in kvalitetnim kulturnim programom, še posebno ker jt bil v ce-
loti »domač«. Čestitamoorganizatorjem, posebno VladuZupančičuin
Stanki HudoJin.
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